
31 924 VIII Jaarverslag en slotwet Ministerie van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap 2008

Lijst van vragen en antwoorden

Vastgesteld (wordt door griffie ingevuld als antwoorden er zijn)

De vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft de
minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap de volgende vragen ter
beantwoording voorgelegd over het rapport van de Algemene Reken-
kamer d.d. 7 mei 2009 bij het Jaarverslag 2008 van het ministerie van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (Kamerstuk 31 924 VIII, nr. 2).

De minister heeft deze vragen beantwoord bij brief van... De vragen en
antwoorden zijn hieronder afgedrukt.

De voorzitter van de commissie,
Van Bochove

Adjunct-griffier van de commissie
Boeve
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1
Wat kunnen de concrete risico’s zijn van het feit dat bij de Centrale
Financiën Instellingen (Cfi) «de interne beheersing bij de bekostigingsunit
primair onderwijs (Cfi/BPO) onvoldoende is verankerd in de bedrijfs-
voering»?

2
Wat ontbreekt nog, gezien de Rekenkamer stelt dat regelgeving achter-
blijft, wanneer in een publiek-private samenwerking publiek geld wordt
aangewend voor het bereiken van publieke doelen en de minister zicht
moet houden op de uitvoering?

3
Welke bedragen aan subsidies vallen onder de Directie Kunsten en
(separaat) bij de Directie Cultureel Erfgoed, aangezien het beheer van
subsidies die buiten de Cultuurnota vallen, bij de directie Kunsten en de
directie Cultureel Erfgoed, naar mening van de Algemene Rekenkamer,
nog niet op orde zijn?

4
Hoeveel is er besteed door het ministerie aan de inhuur van externen in
2008?

5
Welke aanvullende maatregelen kunnen genomen worden om te zorgen
voor verbetering van het beheer van subsidies die buiten de Cultuurnota
vallen door de Directie Cultureel Erfgoed en de Directie Kunsten?

6
Wat is de reden dat er in 2008 nog geen voortgang is geboekt bij het
structureel oplossen van de vorig jaar geconstateerde knelpunten?

7
Was het in 2005, toen uw ambtsvoorganger met het actieplan «OCW
verandert» aan de slag ging, voorzien dat organisatiewijzigingen tot
gevolg zouden hebben dat het langer zou duren om problemen op te
lossen? Zo neen, waarom niet?

8
Voldoet het ministerie van OCW aan de nota Externe inhuur (BZK, 2008a),
waarin staat dat ministers ervoor dienen te waken dat zij de gaten die in
het personeelsbestand vallen door de vermindering van het aantal
rijksambtenaren, niet opvullen door de inhuur van externen?

9
Hoeveel is er besteed aan het inhuren van deskundigen van andere
ministeries?
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